
       Forslag til årsmøte  10 mars 2020. 

 

 

Fra medlem Roar Johansen. 

Tema henger. 

Ved opptrekk høst 2019 skjedde det et uhell og min båt veltet over på 

siden ,heldigvis så var ikke henger kjørt ut fra båten og den la seg over 

mot støttene som var i nederste stilling. Det ble en del jobb for å få rettet 

opp båten men ved god hjelp gikk det bra med folk og båt. 

Konklusjon er at båten ikke var plassert riktig på henger ihnt tyngdepunkt 

som er kranvakt sitt ansvar men er det rom for å gjøre feil så må dette 

utbedres bla med å merke på henger hvor stropper skal være osv. Dette 

er jo viktig i og med  det er nytt mannskap som kommer til og gamle 

fratrer. 

Det har jo vært snakket mye og altfor lenge om ny henger nå og det 

forslag som ble presentert på sist årsmøte ser bra ut men jeg frykter at 

det strekker ut i tid pga forskjellige årsaker, søknader, finansiering, mm.  

Mitt forslag er å kjøpe en henger som vi kan bruke på en sikker og trygg 

måte og selge når det andre er på plass. 

Det med at det har fungert i alle år er vel og greit det men er det rom for 

feil er det rom for fornyelse  før vi evt for en større uønsket hendelse som  

medfører skader på båt og i verste fall mennesker . 

 

Vennlig hilsen Roar Johansen. 


